

REFERAT FRA MØDE I BESTYRELSEN

TID: **Onsdag d. 25/11 2015 kl. 18:45**

STED: ABRAHAMSENS GAARD

DELTAGERE: Steen, Bente, Peter, Stig, KK, Merete, Jørgen, Ole, Bjarke og Pernille

RERERENT: Ole

DAGSORDEN/ REFERAT	ACTION
<p>1. Fra klubledermødet mandag d. 2/11 Ole og KK deltog</p> <hr/> <p>(referat fra mødet: Dropbox\Gorm_bestyrelse\Sydkredsen\2015_møde_3_11_02_FROS)</p> <p>Om tidtagningsudstyret blev det sådan:</p> <p>Sydkredsens Venners trailer med Emit fortsætter, så længe der er en reel værdi i vedligeholdelse af trailer, eller en vedtægtsændring gør, at vi lukker ned for trailer. Kredsudvalg og bestyrelsen i Sydkredsens Venner vil ikke fremadrettet forelægge anskaffelse af fælles tidtagningsudstyr som forslag. Det er ny klubbernes initiativ, hvis det skal prøves igen. Det blev anbefalet, at klubber, der investerer i SI tager kontakt med hverandre i forbindelse med indkøb af nyt materiel.</p> <p>De fleste vil efterhånden gå over til SI-udstyr, og det gælder også vores naboklubber.</p> <p>Vi fortsætter med Emit så længe vores og trailerens udstyr fungerer tilfredsstillende. Men der vil komme et stigende antal arrangementer, hvor der anvendes SI. Derfor skal der tages stilling til, om klubben skal indkøbe SI-brikker til ungdomsløbere. Til næste møde skal der foreligge nogle modeller omkring muligheder for anskaffelse og finansiering.</p> <hr/> <p>Næste klubleder møde i Sydkredsen er mandag den 25. januar kl. 19-21.30 hos KOK. Hvem tager med? Steen og Ole</p>	<p>Peter</p>
<p>2. Skoleudvalg KK ny formand for DOFs skoleudvalg</p> <hr/> <p>Skal OK Gorm have et skoleudvalg? Permanent eller adhoc?</p> <hr/> <p>KK fortalte om DOF-skoleudvalgets arbejde og om resultatet af spørgeskemaundersøgelsen. OK Gorm har behov et skoleudvalg, da vi er nødt at bakke om skoleorienteringen. KK vil prøve at starte et udvalg, når der foreligger noget materiale fra DOF-udvalget. Det kan starte som adhoc.</p> <p>Skolekort er et vigtigt fokusområde. Naturløb blev også nævnt som en god aktivitet.</p> <p>Op til Find Vej d. 30/4 vil der være "Find Vej i Skolen".</p>	<p>KK</p>
<p>3. VM Sprint til trekantområdet 2020</p> <hr/> <p>Ole har svaret Walther Rahbek, at vi bakker op om det. I december skal Michael Sørensen fra DOF mødes med Sport Event Danmark og folk fra kommunerne i trekantområdet. Der skal også deltage én fra trekantklubberne.</p>	

<p>4. RUF-udvalgets rekrutteringsplan</p> <hr/> <p>Merete fortalte om udvalgets tanker om søndagsløb i januar (10-17-24) med spisning til frokost bagefter samt arrangementer d. 13+20/3 med familiefocus. Desuden skal der være "Tag en familie med" d. 7/5. Det bliver med lidt betaling. Reklame i lokalavis, på okgorm.dk og facebook.</p> <p>Bestyrelsens synes, det er et super initiativ.</p> <p>RUF-udvalget ønsker navneskift til noget mere logisk og dækkende. Forslag om dette behandles på generalforsamlingen.</p>	<p>Merete</p>
<p>5. Opbevaring af klubbens materiel – status</p> <hr/> <p>Der er afsendt ansøgning om byggetilladelse til kommunen. Se ansøgning i Dropbox. Ansøgning udarbejdet til Jelling Musikfestival. Bedes læst og evt. kommentarer skal foreligge senest onsdag til mødet. Ansøgning vil blive afleveret fredag. Frist 30. november. Se ansøgning i Dropbox. I øjeblikket er vi i gang med at indhente tilbud. Erik Jensen henter tilbud hjem fra Dansk Stålspær, Thyregod (stålspærsløsning) og jeg har bedt Jesper Thuesen (lokal tømrerfirma om at komme med tilbud på træramme og træspærsløsning. Vi afventer. Når tilbud foreligger og svar fra Jelling Musikfestival er vi klar til at søge Jelling Sparekasses Fond. Vi håber det timingsmæssigt kommer til at passe. Næste ansøgningsrunde i Jelling Sparekasses Fond behandles den 19. februar. Ansøgninger skal være indleveret senest 14 dage før. Kk</p> <p><i>Bestyrelsen kunne godkende ansøgning til Jelling Musikfestival uden yderligere bemærkninger. Ansøgningen blev afleveret fredag den 27. nov. kk</i></p>	
<p>6. Opfølgning på klubudviklingsprojektet</p> <hr/> <p>OK Gorms udviklingsplan Trin 1-2015, pkt. 9.1 og 9.2. (nov.) FACEBOOK Som opfølgning på udviklingsprocessen med Henning Hansen har Kommunikations- og PR udvalget på møde den 19. oktober behandlet spørgsmål vedr. etablering af facebook grupper og retningslinjer omkring brug af dette medie. Til bestyrelsens orientering og forberedelse: Dokumentet: Facebook – hvad og hvordan i OK Gorm_ version 2. se i Dropboks Ved spørgsmål før onsdag kontakt Annett (30561480) KK</p> <p>Vi skal have en Facebook-side. Facebook skal bruges mere aktivt og være mere synlig på hjemmesiden.</p> <p>Peter og Ole vil holde et møde med Bent for at snakke om, hvordan hans arbejde som regnskabsfører kan gøres mere enkelt/lettere.</p>	<p>KK Peter og Ole</p>
<p>7. Generalforsamling</p> <hr/> <p>Afholdes onsdag d. 24/2-2016 kl. 19:00 – Ole giver besked til JfS</p> <p>I Vedtægterne står: På lige årstal er formanden og formændene for følgende udvalg på valg: Børne- og ungdomsudvalg, Kort- og Skovudvalg, RUF samt</p>	

<p>Kommunikations- og PR-udvalg. (Steen, Stig, Merete, KK og Ole) Besked til Ole, hvis man ikke stiller op/ønsker genvalg.</p> <p>Udvalgenes beretninger sendes til Ole inden nytår.</p> <p>Beretningerne skal ikke gennemgås på generalforsamlingen, med der kan præsenteres mål og planer, og der skal være plads til nogle kommentarer fra forsamlingen.</p> <p>Udvalg med større og nye tiltag skal have mest tid.</p> <p>Den endelige planlægning sker på møde i forretningsudvalget onsdag d. 27/1.</p> <hr/>	
<p>8. Evt. Evaluering af klubfest. Det gik, men kunne gøres mere ud af at fortælle, at det for alle og for alle aldersklasser.</p> <p>Juleafslutning? Ole snakker med Bodil og sørger for annoncering.</p> <p>Tirsdagstræning efter jul? Jørgen offentliggør snart noget – formentlig noget med styrketræning og evt. spinning.</p> <p>Emne til klubaften: 1.-hjælp / hjertestarter</p> <p>Klubliv Danmark? Der er ikke nok gang i det, til at det er værd at reklamere for.</p> <hr/>	

Næste møde : Aftales umiddelbart efter generalforsamlingen.